

افصاح عن مشروع VERA

أعلنت شركة مزايا للتطوير العقاري (ش.م.ع.ق) عن إطلاق مشروع برج ڤيرا في مدينة لوسيل. وهو عبارة عن برج سكني راقي يتميز بتصميمه العصري وبإطلالته على مدينة لوسيل ومرافقها المتنوعه. ومن المقرر إتمام مشروع برج ڤيرا في العام 2026 بإنن الله.

في كلمة للشيخ حمد بن محمد آل ثاني - عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي لشركة مزايا، قال: "يعكس مشروع برج ڤيرا هدفنا في تعزيز مكانة الشركة في السوق العقاري وتنويع مصادر الدخل، ونعمل بكل جهد على تنفيذه بأعلى معايير الجودة لضمان تحقيق رؤيتنا وتطلعاتنا المستقبلية."

سيتم طرح وحدات مشروع برج ڤيرا للبيع في معرض سيتي سكيب قطر من خلال جناح شركة مزايا للتطوير العقاري ابتداءً من 24 اكتوبر ولمدة ثلاث ايام، وسيتم الاعلان من خلاله جميع التفاصيل المتعلقة بالأسعار وطريقة السداد.

يضم مشروع برج ڤيرا السكني 91 وحدة سكنية موزعة على 14 طابقاً بالإضافة إلى طابقين بنتهاوس مطروحة للبيع. تتميز الوحدات السكنية بتصميمها العصري والعملي، وتتنوع وحداتها من غرفة وغرفتي نوم، وتضم شرفات توفر مساحة خارجية خاصة بالسكان.

كما يوفر البرج وسائل راحة شاملة كالأنشطة الخارجية وحمامات السباحة ونادي صحي متكامل، بالإضافة الى منطقة مخصصة للعب الأطفال.



Vera Project

Mazaya Real Estate Company Q.P.S.C. has announced the launch of the Vera Tower project in Lusail city. It is an upscale residential tower distinguished by its modern design and its view of Lusail city and its diverse amenities. The Vera Tower project is scheduled to be completed in 2026.

In a statement by Sheikh Hamad bin Mohammed Al Thani – a member of the BOD and CEO: "The Vera Tower project reflects our goal to enhance the company's position in the real estate market and diversify sources of income, and we are working diligently to execute it with the highest quality standards in line with our vision and aspirations."

Units of the Vera Tower project will be available for sale at the Cityscape Qatar exhibition through the Mazaya Real Estate Development booth starting from October 24 for a duration of three days. All details related to prices and payment methods will be announced during the event.

The residential Vera Tower project includes 91 housing units distributed over 14 floors, in addition to two penthouse floors available for sale. The residential units are characterized by their modern and practical design, ranging from one to two bedrooms, and they include balconies that provide a private outdoor space for residents.

The tower also offers comprehensive amenities such as outdoor activities, swimming pools, a complete fitness club, and a designated area for children's play.